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Line 168-170mm
WARNING: Input voltage: 120~277 VAC, 50/60Hz
This is a radio controlled (RF) product Dimensions: 180x30x22 [LxWxH]
Temperature tc: 65°C
Classification: Controller is designed to be built into a
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0.5...1.5mm?=AWG20...16
AWG20...16 Solid/Stranded wire strip to 3/8"

Luminaire and used with LRI 1655/00 sensor
and/or Multi Scene White remote (MSW)

FCC/IC compliance statement

This device complies with part 15 of the FCC rules for the United States and Industry Canada
(IC) license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1)
This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any
interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes
or modifications not expressly approved by Philips could void the user’s authority to operate
this equipment. This product is intended for commercial use only.

DECLARATION DE CONFORMITE A LA FCC/IC

Ce dispositif est conforme a la partie 15 des régles de la Federal Communications
Commission (FCC) des Etats -Unis et d'Industrie Canada (IC) exempts de licence RSS
norme(s). Son fonctionnement est assujetti aux deux conditions suivantes : (1) Ce dispositif
ne doit pas provoquer de brouillage préjudiciable, et (2) il doit accepter tout brouillage recu, y
compris le brouillage pouvant entrainer un mauvais fonctionnement. Tous les changements ou
modifications non expressément approuvés par Philips, sont susceptibles d’annuler le droit de
I’utilisateur a se servir de cet équipement. Ce produit est exclusivement destiné a un usage
commercial.
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